
 

 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

19.02.2024 
 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Plesník, Pernica, Janovič, Jakubička, 
Matyska, Velan, Drašar, Laštovička, Konečná  
 
Omluveni: Tovarňák (zástup Laštovička)  
 
 
Informace od divizních:  
 
HR  

• MU schválila nový etický kodex. Bude uvedeno v Newsletteru a zařazeno 
do seznamování se s předpisy. Všem dojde upozornění, že je nutné se s etickým 
kodexem seznámit a pročíst (s lhůtou 21 dní).  

  
PED  

• Začíná se řešit překopnutý panel na Kounicových kolejích, uhrazením nám vzniká  
škoda, kterou můžeme začít vymáhat. Škoda na kabelu na BVV už je uhrazena 
a vyřešena.   

• Lenka Bartošková poslala informace k B103 týkající se přesunu sálu – 20.2. 
proběhnou jednání s Infotelem, který zajišťuje přeložky.   

• Harmonogramy k rozpočtu na r. 2024:  
o 13.03.2024 Předložení rozpočtu centralizovaných součástí  
o 06.05.2024 Projednání a schválení rozpočtu MU v AS MU, zaslání podkladů do 

17.4. 2024. 

• Vědecká rada ÚVT, která musí projednat rozpočet ÚVT MU předtím, než bude 
předložen AS MU, se tedy sejde na začátku dubna – termín zvolen s ohledem 
na nepřítomnost prof. Matysky na konci března.  

  
Strategie a rozvoj  

• Řešení připomínek ohledně EPISu – byly posbírané všechny připomínky, zejména  
z RMU. Finalizace zadávací dokumentace.   

• Obrátily se na nás 2 větší projekty ohledně cPanelu - navržena nová architektura  
cPanelu, přechod z 1 serveru na 4, zvýšení dostupnosti. Již dlošlo k zahájení 
implementace, poděkování Radimu Pešovi.  

  
DKSD  

• Informace o podání 2 projektů FR CESNET za oblast KB  
o Koordinace a sdílení zkušeností na VVŠ v oblasti kyberbezpečnosti a ZoKB  
o Metodická podpora pro log management v organizaci   

• V úterý 20.2. proběhne evaluace CRP projektu - příprava podkladů.   
• Stěhování serveroven - plánované přesuny do nových prostor  

  
Věda a výzkum  

• 15.2. schůzka VaV – představení EOSC, výsledky evaluace VaV pošleme na naši 
Vědeckou radu a projednáme na nejbližším jednání  

 
Úkol: připravit Vědeckou radu v termínu mezi 1.4. - 10.4.  
 
 
 
 
 
  



  

CERIT SC  

• Klub řešitelů výzkumných infrastruktur pod iniciativoou O. Hradila z rektorátu – 
5 nebo 6 zástupců velkých výzkumných infrastruktur (včetně INFRA, ELIXIR) 
- schůzka ohledně budoucího financování, příslib navýšení v letošním roce o cca 5%  

• Prezentace EOSC a Open Science na vedení MU  

• 15.2. proběhlo setkání v Praze s vedoucími skupin EOSCu - příprava projektu Open 
Science II  

• 16.2. pod záštitou CEITECU MU a O. Hradila schůzka – Life Science Core Facility 
2024 – organizuje CEITEC MU - plánované setkání 16.10. 2024 – jednotliví proděkani 
sdělí návrhy na účastníky akce.  

  
DITI  

• Proběhl workshop o monitorovacím nástroji Zabbix, který by měl nahradit stávající 
Icingu. Poděkování za realizaci zejména F. Ostřížkovi. Budeme reagovat na otázky  
CIT zejména v oblasti migrace a dostupnosti historických dat z Icingy.  

• Budova Biology parku - obhlídka nově pořízené budovy, kde výhledově přebereme  
správu sítě.  

• 15.2. se uskutečnila schůzka s RECETOXem na téma rekonstrukce budovy INBIT 
(D30). Za ÚVT pomáháme naplánovat SLP rozvodnu.  

  
DIS  

• Krizové kontakty - máme posbíraných 70% zaměstnanců, V Inetu proběhne další 
kampaň, se kterou souvisí I výzva zaměstnanců k absolvování školení o bezpečnosti.  

 
Ředitel ÚVT žádá, aby zaměstnanci absolvovali bezpečnostní školení “Jak reagovat 
v případě mimořádné události – aktivní útočník."  
 

• API Komerční banky – proběhla migrace na novou verzi API, příprava na širší využití 
možností nabízených tímto API (automatické stahování výpisů)  

  
DITS  

• Šumavská Tower - odevzdány všechny podklady  

• Rekonstrukce FI - začínající přeložky, příprava na stěhování, příprava B103  

• Audit – kontrola dokumentace kybernetické bezpečnosti    

• V úterý 20.2. dojde k přebrání místnosti, kde je zabezpečený informační systém - 
3. patro (zpracovaný bezpečností projekt), certifikace systému do května 2025,  
otázkou je, zda má smysl místnost udržovat, když je místnost bez uživatele.  

• NPO – 2 výstupy, průběžné zprávy  

• NPO Teresias - požadavek na VMware  

• Pluralsight - školení - prodloužení o 1 rok  

• Zaměstnanecké tisky - potřeba rychle dořešit  

• Nový program, který nahrazuje CRP, oblast KB (částečné financování od CESNET), 
v ekonomické oblasti (a nejen tam) koordinace aktivit EUNIS.  

• Návrh zástupců MU do národního týmu na Locked shields KB cvičení  
 
 
Informace od ředitele ÚVT:  
  

• Bezpečností krizový výbor - krizová komunikace, školení  

• Proběhla porada vedení ohledně EOSC – diskuse o tom, že MU nám nedá dodatečné 
finance. 

• Žádost od Rektorátu - výroční zpráva - zpracují J. Mysliveček a F. Opálka.   
 



  

Úkol pro vedoucí divizí: Do týdne nahlásit významnější aktivity za své oblasti – kromě 
VZ MU bude použito i pro VZ ÚVT.  
 

• Rada pro IT – IS novinka o hlášení závadného obsahu – ÚVT neprovozuje systémy, 
ve kterých by 3. strany vkládaly veřejně zobrazovaný obsah (chatovací platforma), 
takže nic podobného nejspíše nepotřebujeme. IS rozhoduje o případném odstranění 
nahlášeného obsahu, "odvolacím orgánem" je ochránkyně práv.  

• Národní náhrada CRP v oblasti personalistiky, do MU bude tématem vyjasnění si, 
co znamená personální autonomie fakult, tlak na sjednocení procesů.   

• Diskuse k AI – obecný zájem, využití k vědeckým otázkám zejména na ESF  

• Blokování na síťové úrovni nezabezpečených serverů – bez námitek od členů RIT, 
podpořeno předsedou rady s tím, že vedoucí HS musí být informován předem.   

• Diskuse omezení místa na Onedrive - informovat předsedkyni studentského senátu (již
 realizováno - poděkování B. Regnerovi)  

• Pro informaci: Výpadek významného informačního systému se musí hlásit na NÚKIB 
(národní úřad pro kybernetickou a informační bezpečnost)  

• Téma Umbraco – provozujeme velmi starou verzi Umbraca, otázky k migraci. 
Na příští radě budeme informovat o potřebě omezit dočasně rozvoj té současné a dát 
větší prioritu upgrade (poptávka zejména z ESF, připojila se i LF)  

  
 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     
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